
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 28. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål Æ
Med udgangspunkt i ministerens udtalelser i TV Avisen den 27. oktober 2016
om, at han vil bruge 300 mio. kr. på at "vende bunken" af syge og uarbejds-
dygtige kontanthjælpsmodtagere, der har været på kontanthjælp i mere end 4
år, bedes ministeren forklare, om han vil ændre lovgivningen og afsætte de
fornødne midler, således at kommunerne får mulighed for at tilkende disse
kontanthjælpsmodtagere førtidspension, ressourceforløb og revalidering? Så-
fremt ministeren ikke vil ændre lovgivningen og tildele kommunerne de for-
nødne midler, bedes ministeren forklare, hvorfor det i så fald skulle hjælpe at
"vende bunken", og hvilke ydelser han da forventer, at borgerne skal have,
hvis de ikke skal være på kontanthjælp?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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